
 

 

Številka: 900-16/2018-3 

Datum:  18.1.2018 

            

 Z A P I S N I K 

 

5. izredne seje Sveta Četrtne skupnosti Golovec, ki je bila v sredo, 17.1.2018,  v prostorih Službe za 

lokalno samoupravo, Litijska 38, Ljubljana. Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 

Ljubljana sklical predsednik Sveta Četrtne skupnosti Golovec, Mestne občine Ljubljana, Aleš Dakić.  

 

PRISOTNI ČLANI SVETA: Mila Andrić, Helena Anžič,Aleš Dakić, Franjo Filipović, Brigita 

Kastelic, Anton Kastelic, Aleksander Kostić, Aleš Kužnik, Igor Pigac, Zina Rodman, Denis Tatar, 

Marija Zekić.  

PRISOTNI VABLJENI:  Irena Lavrič (ŠD Strmec), Luka Potnik (RFC Emoona), Peter Sušnik (SD 

Strelec), Maruša Jarc (Združenje Sezam), Nuša Lampe (Judo klub Golovec), Andrej Prošek (KTD 

Proga 13), Boštjan Mravlje (PGD Bizovik), Aljoša Orešek (društvo Balansa), Društvo mladih Sotočje 

(predstavnik Igor Pigac), društvo upokojencev ŠN (predstavnik Franjo Filipović). 

 

OSTALI PRISOTNI: Janez Slovenc in Vesna Stojanović, javna uslužbenca Službe za lokalno 

samoupravo, MU,MOL. 

Na začetku je predsednik sveta ugotovil, da je na seji od 15 članov sveta prisotnih 12 članov sveta, kar 

pomeni, da je bil Svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 

 

Nato je dal na glasovanje  naslednji predlog  DNEVNEGA REDA: 

 

1. Izvrševanje finančnega načrta ČS Golovec za leto 2018 – seznanitev s postopki javnega 

naročanja in predlogi vsebin (na podlagi programov ČS Golovec) društev in drugih organizacij 

za vključitev v izvedbeni načrt za leto 2018 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za predlagani dnevni red je glasovalo 12 članov sveta. 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

 

AD 1 

IZVRŠEVANJE FINANČNEGA NAČRTA ČS GOLOVEC ZA LETO 2018 – SEZNANITEV S 

POSTOPKI JAVNEGA NAROČANJA IN PREDLOGI VSEBIN (NA PODLAGI 

PROGRAMOV ČS GOLOVEC) DRUŠTEV IN DRUGIH ORGANIZACIJ ZA VKLJUČITEV 

V IZVEDBENI NAČRT ZA LETO 2018 

 

Na začetku je predsednik Sveta ČS Golovec g. Aleš Dakić pozdravil vse prisotne in se jim zahvalil za 

izvedbo aktivnosti v letu 2017 ter izrazil upanje za  sodelovanje tudi v bodoče. 

 

V nadaljevanju je izpostavil pojavljanje težav pri prejemu ponudb ter izdajo naročilnic pred samo 

izvedbo aktivnosti. Izvedbeni in finančni načrt se sprejemata v začetku leta, vsi postopki z izdajo 

računov morajo biti končani najkasneje do 25.11. tekočega leta. Društva in organizacije so prejela 



 

 

obrazec v katerem naj navedejo programe in aktivnosti katere nameravajo izvesti v tekočem letu. 

Obrazec naj bo izpolnjen natančno, vsebinsko mora biti navaeen program.    

 

Javna uslužbenka SLS MU MOL je prisotne seznanila z vrstnim redom postopka pri pridobivanju 

ponudb, izdaje naročilnice ter datuma izvedbe aktivnosti, saj mora biti sam postopek izveden v skladu 

s pravili. Ker se sredstva črpajo iz proračuna mora biti izdan e-račun. 

 

Podpredsednik Sveta g. Franjo Filipović je pripomnil, da se pri društvih poraja vprašanje, zakaj treba 

podati ponudbo, če je plan aktivnosti že podan. Poudaril je, da se na podlagi plana aktivnosti  Svet ČS 

Golovec odloči katera sredstva bodo namenjena posameznemu programu. Prav tako je izrecno 

pripomnil, da morajo društva in organizacije takoj po končani izvedbi programa četrtni skupnosti 

podati poročilo o izvedbi programa, saj je le-ta pomemben za končno finančno poročilo, ki ga četrtna 

skupnost odda Oddelku za finance in računovodstvo MOL Svet četrtne skupnosti društvom, ki ne bodo 

oddala poročila za tekoče leto, v naslednjem proračunskem sredstev ne bo namenil. 

Opozoril je, da se o dogodku tudi obvesti četrtno skupnost preko vabila na prireditev, prav tako naj 

bodo o dogodku obveščeni občani preko oglasnih tabel. 

 

Predsednik Sveta je pripomnil, da je poročilo izkaz četrtne skupnosti, da so društva aktivna in da so 

sredstva porabljena namensko. 

 

Predsednica Judo kluba Golovec g. Nuša Lampe je poudarila, da v primeru, ko poročilo ni oddano se 

zavrne e-račun, saj se sredstva črpajo iz proračuna, ker je četrtna skupnost proračunski porabnik. 

Uveden naj bo določen vzvod za sistemsko delo. 

 

Član Sveta g. Anton Kastelic je pripomnil, da se s tem četrtna skupnost tudi zavaruje, da so bila sredstva 

namenjena namensko, saj proračunski porabnik in mora s sredstvi ravnati racionalno. 

 

Član Sveta g. Denis Tatar je prisotne seznanil s projektom postavitve oglasnih panojev v podhodu pod 

Litijsko cesto, v sodelovanju s podjetjem Tam tam. S postavitvijo panojev bo omogočena izvedba 

razstav, galerij,. predstavitve tem, lahko pa služijo tudi obveščanjem javnosti. 

 

Predsednik Sveta g. Aleš Dakić je je prisotnim predstavil možnost prijavljanja četrtne skupnosti na 

mednarodne evropske razpise, za kar pa treba ugotoviti ali je to sploh možno. Glede tega je v kontaktu 

z Službo za razvojne projekte in investicije MOL (ga. Zdenka Šimunović).  

 

Predstavnica Judo kluba Golovec je pripomnila, da se morajo vsi prijavljeni programi na evropske 

razpise skladati z evropskimi direktivami. Pomembno je, kaj se s projektom doseže, vsota finančnih 

sredstev za izvedbo in točno določena vsebina. Sam postopek je zelo zahteven, čeprav je nudena vsa 

potrebna strokovna pomoč. Pomembno je vprašanje trajnostni razvoj in doprinos skupnosti in kaj 

skupnost sama s tem pridobi. Pomembna je nadgradnja že obstoječih projektov. 

 

Ugotovitev članov Sveta ČS Golovec ter ostalih prisotnih je bila, da se bo preučila možnost 

kandidiranja četrtne skupnost na evropske razpise skupaj z društvi. 

 

S tem je bil dnevni red izčrpan in seja se je zaključila ob 18.30 uri. 

 

Zapisala:                                                                                                    Aleš Dakić 

Janez Slovenc                                                                                       Predsednik sveta 

Vesna Stojanović                                                                          Četrtne skupnosti Golovec  

 

 

 


